2 Pieces

83 m?

Réf. VMC2019
3850000 €

Monaco
Appartement a vendre (98000)
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Cet appartement deux pieces entierement rénove est situé dans la
résidence dénommeée 'Parc Saint Roman', proche du Monte-Carlo
Country Club et a quelque minutes des plages.Ce 2 pieces vous
permettra de jouir des différents services proposés dans cette
résidences, tels qu'un parc, une piscine, un solarium, un snack-bar, un
sauna, une salle de fitness et service de sécurité 24h/24.Ce bien a subit
une complete rénovation en apportant un soin particulier a la qualité
des matériaux choisis.L'appartement est composé d'un salon avec sa

cuisine ouverte entierement équipée, une chambre avec sa salle de ...

This completely renovated one bedroom apartment is located in the residence 'Parc
Saint Roman', close to the Monte-Carlo Country Club and just a few minutes from
the beaches.This spacious and bright apartment has been completely renovated,
with special attention paid to the quality of the materials used. This unit offers you the
possibility to use the various services of the residence, which include a garden area,

a swimming pool, solarium, snack bar, sauna, a filness room and a 24-hour
security service. The apartment consists of a living room with a fully equipped open
kitchen, a bedroom with ...

AGENCE LORENZA VON STEIN LUXURY REAL ESTATE MONACO &
47, boulevard du Jardin Exotique - 98000 MONACO
Contacter I'agence

Voir tous les biens de cette agence
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